

炊博士无涂层健康生铁煎锅

产品名称	炊博士无涂层健康生铁煎锅
公司名称	三明市佳美生活电器制造有限公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:炊博士 材质:铸铁 规格:262830
公司地址	中国 福建 三明市 中国福建三明市高新技术产业开发区金沙园
联系电话	86 0598 5869333 15959837796

产品详情

品牌	炊博士	材质	铸铁
规格	26 28 30	包装	纸盒
产地	福建三明	功能	健康无涂层
炒锅	圆形	贸易属性	外贸兼内贸
产品类别	炒锅		

产品简介

(炊博士无化学涂层生铁健康炒锅)

中国古代人用大口生铁炒锅烹饪各种食物，从不缺铁，姑娘个个脸色红润，健康漂亮。男人身体强壮，儿童聪明，老人健康长寿。随着铝锅、不锈钢锅、化学不粘锅的出现，由于这些产品不能产生铁离子，化学涂层锅隔离了人们对铁离子的吸收，造成了现代人的普遍贫血，而我们这种铁锅采用高科技仿古技术，让氧化的铁离子能更好的吸收，起到补铁补血、健康养生的作用，让人们不需要再花钱买补血的产品.....

一: 产品介绍

1.本产品根据qb/t3648—1999标准生产,现阶段正在申请我们自己的企业标准.

2.本产品锅身采用优质生铁铸造而成,耐蚀性好,坚固耐用。在生产过程中使用特殊的配方，使锅身轻，使用轻便,手柄采用硅胶制作，手感好。

二: 产品特点

- 1.无化学涂层、无异味、无毒无害：无使用任何涂料,已经通过福建中心检验所检测,干烧至350度,无出现异味,无出现粉层脱落现象。
- 2.补铁补血，健康养生：铁是人体必需的微量元素，促进血红素生长，增强肌体抵抗力。预防缺铁性贫血，促进儿童生长发育，预防老年痴呆症。
- 3.快速节能、坚固耐用：导热快、比同类产品节能约25%左右，省电、省气、省时，省钱，并保持菜肴原有风味。通过福建中心检验所炸裂试验，加热至395-400度后用冷水骤激，不炸裂。
- 4.防锈：通过福建中心检验所防锈检测，正确使用可以防止生锈。
- 5.适用各种锅铲、灶具。

prodcuts introductions

(doctor cookers, pig iron pans for stir-frying without coating)

in ancient china people cooked all kinds of food in pig iron pans, so that people were healthy with enough iron elements, for instance, ladies looked beautiful in rosy cheeks,gentelmen were quite strong, children were clever and the old people were longevous.

with the inventions of aluminium pans, stainless pans and chemically non-stick pans, however they can ' t bring iron ions and chemial coatings keep us away from absorbing iron ions, which cause anaemia in most of modern people.as a matter of fact,we produce the pans through the hi-tech archaizing methods, which help oxidated iron ions being fully absorbed to realise the functions of enriching iron elements & the blood and healthcare.

一. products introductions:

1.the products are manufactured under the criteria of qb/t3648—1999.

2.the pan body is made of good pig iron with the meterits of bearing erosion, being firm and endurable. in the process of production, we take unique prescriptions, which make pan body lighter and portable with good sense in handles made from silica gel.

二. products merits:

1.non-chemical coatings, harmless & free poison; free coatings keep us away from the harm.

2.enriching iron elements & the blood and healthcare: iron is the essential microelement,which promotes haemachrome to grow, makes people healthier, prevent anaemia short of iron,enhance growth and development of children and prevent alzheimer ' s disease.

3. highly efficient energy saving: quick in transmitting heat, save 25 per cent energy, compared with other same products. power saving, gas saving, time saving, money saving and keep the original taste the food has.

4. anti-rust: rust can't appear under scientific methods of use.

5. the pans are suitable for all kinds of pancake turners and cookers.